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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kap-e kártalanítást Szekszárd a Kormány 
építményadó-bevételt csökkentő javaslata miatt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarország  2021.  évi  központi  költségvetésének  megalapozásáról  szóló  2020.  évi  LXXVI.
törvény 2020. július 15-i hatállyal módosította a helyi adókról szóló 1990. évi C. törvényt, melynek
eredményeképpen az önkormányzat  illetékességi  területén elhelyezett  reklámhordozók utáni adó
kivetésének lehetősége megszűnt. 

Mindez azt jelenti, hogy valamennyi települési önkormányzatnak - ahol eddig volt ilyen adóteher -
felül  kell  írnia  a  már  elfogadott  költségvetését,  gazdálkodási  tervét,  hiszen  számítottak  erre  a
bevételre.  Miniszter  Úr  által  az  Országgyűlésnek  benyújtott  törvénymódosítás  után  azonban  a
bevétel idén 50%-kal csökken, 2021-től pedig teljesen megszűnik.

A döntés Szekszárd Megyei Jogú Város önkormányzatát  is  súlyosan érinti,  melyet  a Közgyűlés
469/2020. (VIII.6.) számon meghozott határozata is jelez: idén 13,4 millió forint bevételkiesés éri a
várost, 2021-től pedig évi 27 millió forinttal csökken a település büdzséje. A koronavírus-járvány
okozta  gazdasági  hatások  különösen  hátrányosan  érintik  az  önkormányzatokat,  így  egy  újabb,
tervezett bevételnek a lenullázása után - ha már a Kormány javaslatára született a döntés - joggal
merül fel, hogy kártalanítja-e a településeket a kabinet.

Erre való tekintettel kérdezem:

1)  A  reklámhordozók  utáni  építményadó  kivetése  lehetőségének  megszűntetése  után  kap-e
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata anyagi kártalanítást a Kormánytól?

2) Ha igen, mikor és mekkora összegben? Ha nem, miért nem?



Tisztelettel várom válaszát.
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